
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 
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Delnice, 16. rujna 2019. 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 198. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 16. rujna 2019. godine u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, 

Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnica, Tania Mulc, pedagoginja Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zapovjednik JVP 

Delnice, Goran Štimac, GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, 

Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac,  

Karmela Rački umjesto koje sjednici prisustvuje Tania Mulc. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Polugodišnje izvršenje proračuna razmotrit će Odbor za financije. 

- Kontinuirano se rade obračuni za stanove sa stanarskim pravom, jednokratne oplate. 

- Provjera potencijalno novih korisnika, izdavanje rješenja za porez na kuće za odmor. 

- Plaćanje režijskih računa i podmirenje obveza kredita. 

- Usklađenje proračunskih korisnika. 

- Aktivnosti vezane uz e-račune. 

- Za cestu Biljevina – Razloge poslat će se zahtjev prema Ministarstvu regionalnog razvoja i PGŽ. 

- Za Knjižnicu je dobivena situacija, tražit ćemo nadoknadu od Ministarstva kulture. 

- Aktivnosti vezane uz projekt pogrebne kočije. 

- Prijava za opremu Knjižnice i aktivnosti s LAG za igralište. 

- Javna nabava – realizacija konceptualnog rješenja. 

- Ugovor o djelu za izračun drvne mase. 

- Ispravak JOPPD obrasca. 

- Obračun za male vrijednosti, izvještaj prema HZZZ za javne radove. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Priprema rebalansa. 

- Priprema radionice koju će voditi Ivana Plechinger. 

- Obrada novih knjiga. 

- Priprema za obilježavanje Dječjeg tjedna na temu tolerancije, s učenicima OŠ. 

- Radijska emisija. 

- Priprema za izvođenje programa u Mjesecu knjige. 

- Prikupljanje podataka od prvašića za besplatan upis. 

- Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Uredit će se izlozi i popularizirati lektira.  

- Rad s korisnicima. 

- Kontaktirat će se korisnici, međuknjižnična posudba, odlazak u starački dom. 

- Ponovna obrada sve građe i lijepljenje barkod naljepnica. 



 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Cesta Biljevina Razloge, zahtjev za sufinanciranje uputit će se PGŽ i ministarstvu. 

- Kontrola obračuna za dio ceste kod „Borova“. 

- Pripremit će se analiza troškova održavanja i gradnje u MO Crni Lug (zimska služba, ceste, 

javna rasvjeta, groblja, oborinska odvodnja, objekti) kako bi se vidjelo koliko se sredstava ulaže 

u područje MO Crni Lug, a koliki su prihodi u MO. 

- Porez na kuće za odmor i komunalna naknada – ažuriranje podataka, izdavanje novih rješenja. 

- Aktivnosti s Komunalcem vezano uz produžetak vodovoda na Polanama. 

- Sastanci oko radova na Knjižnici. 

- Radovi na vertikalnoj i horizontalnoj signalizaciji, narudžba znakova, korekcija na 

horizontalnoj signalizaciji. 

- Postavljanje kamera na lokacije koje su dogovorene. 

- Čišćenje deponija u Lovačkoj ulici. 

- Objavljen je natječaj za stanove u Lučicama i stan u Lujzinskoj. 

- Kreće jednostavna nabava za nabavu autobusnih stajališta u Lučicama i Dedinu. 

- Rješavanje zahtjeva za korištenje javnih površina. 

- Ugovor s Ericsson Nikola Tesla d.d. za širokopojasni Internet. 

- Traženje ponuda za sanaciju ograde u Brodu na Kupi. 

- Rješenja za komunalni doprinos. 

- Naručena je ograda za mali park. 

- Posebni uvjeti gradnje i potvrde na glavne projekte. 

- Tehnički pregledi. 

- Prometno redarstvo 

- Kontrola računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Tražena je ponuda za rušenje stabala uz cestu Kuželj – Zagolik i rušenje stabala u Zagoliku. 

- Odašiljanje računa za zgradu gradske uprave. 

 

PETAR HRG 

- Dostaviti podatke ogulinskoj stanici HGSS-a za izradu njihove karte područja. 

- Postoje problemi u usklađivanju podataka s bookingom i sustava e-visitor kod hotela. 

- Aktualni natječaji: Udruženo oglašavanje, TZ Grada Zagreba, „Suncokret ruralnog turizma“. 

- Administrativni poslovi vezani uz projekt 27 susjedstava. 

 

TANIA MULC 

- Rad na dokumentaciji – kurikulum, plan i program, dosta planiranih aktivnosti. 

- Sastanak u Brodu na Kupi po pitanju igraonice, izvršit ćemo upise i s 1. 10. bi krenuli s radom. 

- Nastavak suradnje s računovodstvom po pitanju otklanjanja teškoća sa servisom „Moj e-račun“ 

i podmirenja dugovanja. 

- Dokumentacija – završene suglasnosti, obrasci, ugovori. 

- Danas dolaze iz radio emisije „Znanje je moć“ intervjuirati djecu na temu mirotvorstva. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Nastava na temu taktika gašenja tavanskog prostora i pumpe te vježbe s pumpama. 

- Saniranje dimnjaka 

- Odlazak na prezentaciju novih pjenila i na seminar u Zagreb.  

- Košnja trave u Grabnju. 

- Nabava žice za vezanje cijevi. 

- Spaljivanje grana u Sović lazu. 

 

GORAN RAČKI 

- Djelatnici stadiona Kantrida stižu na stadion, špricat će ga herbicidom zbog puno korova, 

stadion će u to vrijeme biti žut. Danas neće biti treninga na stadionu 



- Iz OŠ informacija da je peć za centralno kompletirana, danas i sutra puštaju u pogon, od srijede 

startaju s punom snagom grijanja. 

- Ispomoć na rekonstrukciji žičare na Platku. 

- Aktivnosti vezane uz montiranje novog sustava grijanja u dvorani. 

- Priprema stadiona za vikend utakmice. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Nastavak, pregled i ocjena ponuda vezano za 3. fazu Švicaraca. 

- Sastanci vezani za radove na Knjižnici. 

- Crni Lug i zgrada MO: još nije sklopljen ugovor za izložbeni postav koji bi se tamo trebao 

dogoditi, očekujemo da će se to dogoditi ovaj tjedan. 

- Aktivnosti s Hrvatskim vodama vezano uz naplatu vodne naknade. 

- Formiranje parcele oko mrtvačnice Hrvatsko je provedeno. Postoji potreba za proširenjem 

groblja i to ćemo u sklopu izmjena PP proširiti i opet krećemo u formiranje nove parcele 

- Aktivnosti vezane uz problem s jednom parcelom na groblju u Delnicama, komunikacija s 

Adikobank i odvjetnicima. 

- Potrebno je pratiti natječaje vezane uz nabavu e-bicikala jer, punionice imamo, a nemamo 

bicikle. 

- Daje informaciju o sastancima i komunikaciji s predsjednicom MO Lučice. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Prijedlog za pokretanje pojedinačnog ispravnog postupka radi formiranja okućnice, čekamo 

povijesni izvadak Katastra. 

- Izrada dva brisovna očitovanja 

- Kontaktirat će se odvjetnički uredi vezano uz brisanje zabilježbe Adico banke kako bi se mogla 

formirati parcela na groblju u Delnicama. 

- Izrada odluke i ugovora o osnivanju prava služnosti za HEP-a. 

- Rad na izvješću o javnim potrebama u 2018. za Ured za udruge. 

- Čekam od Alfa testa iz Splita da pošalju materijal i odobrenje od MUP-a. 

- Prijava 4 nove osobe koje su potpisale ugovor i slanje dokumentacije HZZZ. 

- Završetak web seminara s Agencijom za zaštitu osobnih podataka. 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


